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§ 7  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 9 – 54 för 

år 2016. 

 

 

§ 8  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:55 av Johan Nilsson (M) om beredskapen i 

stadens verksamheter för att ta emot barn och unga som 

riskerar att förlora sin förskole- och grundskoleplacering. 

RIV 

Dnr 107-1038/2016 

2. Nr 2016:56 av Bo Sundin (M) om Kista Gård. RI 

Dnr 107-1039/2016 

3. Nr 2016:57 av Lars Svärd (M) om underskotten i 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd. RI 

Dnr 107-1040/2016 

4. Nr 2016:58 av Rickard Wall (-) om ett åtgärdsprogram mot 

mörkläggning och desinformation inom Stockholms stad. 

RI 

Dnr 107-1041/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om lagar och regler. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 
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Fråga nr 2 

Joar Forsell (L) ställer en fråga om badmöjligheter. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga. Varför startar byggande av 

skolpaviljonger (moduler) innan man fått bygglov? 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Christina Linderholm (C) ställer en fråga angående gränsen för 

kommunens ansvar och dess kärnverksamhet. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Mikael Valier (KD) ställer en fråga om extra städinsatser i 

Stockholm. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Richard Bengtsson (L) ställer en fråga om Hammarby sjöstad. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Polisen har börjat avvisa 

tiggare på Södermalm. Hur ställer sig borgarrådet Lindhagen till 

det? 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om avloppsvatten och brister i 

avloppssystemet. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  
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§ 10  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 14 juni 2016 – den 27 juni 2016 och delgivits berörda organ 

anmäls. 

 

 

§ 11  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 1. 

 

 

§ 12  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 30 juni 2016. 

 

 

  


